



守門員教練進修課程[1]  
Goalkeeping Refresher Course [1]

《報名須知 GENERAL INFORMATION》

- 日期: 2022年4月28日至2022年5月9日  
Date: 28<sup>th</sup> April 2022 – 09<sup>th</sup> May 2022
- 時間: 請參閱時間表  
Time: Please refer to the timetable
- 地點: 請參閱時間表  
Venue: Please refer to the timetable
- 名額: 32人  
Maximum No.: 32 persons
- 內容: 1) 教練理論 Coaching Theory  
Contents: 2) 教練實習 Coaching Practice
- 教授語言: 粵語  
Medium of Instruction: Cantonese
- 報名資格: 1) 持有亞洲足協守門員教練證書之註冊教練可獲優先取錄  
Application Requirements: Priority for registered coaches with AFC Goalkeeping Coaching Certificate  
**或 OR**  
2) 註冊亞洲足協/香港足球總會 C 級或以上教練  
Registered AFC/HKFA C License or above coaches
- 課程費用: 港幣 \$ 1,000.00 元正  
Course Fee: HKD \$ 1,000.00
- 報名日期: 2022年4月14日至25日  
Application Period: 13<sup>rd</sup> – 25<sup>th</sup> April 2022
- 教練持續進修學分: 15分  
Continuing Education Point: 15 points

**\*修畢本課程之教練於報讀『香港足球總會守門員“C”級教練課程』時將獲較高之優先次序  
Coaches who completed this course will have a priority when applying for  
the HKFA Goalkeeping “C” License Coaching Course.**

**\*\*『香港足球總會守門員“C”級教練課程』的資格，等同『亞洲足協守門員教練課程級別一』\*  
(The qualification of “HKFA Goalkeeping “C” License Coaching Course” is equivalent to  
“AFC Goalkeeping Coaching Certificate Course Level 1”**



**備註 Remarks :**

- 1) 恕不接受有受傷或未能參與場地課示範之教練報名  
Application will not be accepted if the applicant is injured or not physically fit to participate in practical session
- 2) 請於報名日期期間登入網上教練系統報名 (教練必須註冊方能登入教練系統) <http://coach.hkfa.com>  
Please login to the Online Coach System for application (Coaches MUST register in advance)  
<http://coach.hkfa.com>
- 3) 課程費用需於確認取錄後兩天內繳付，繳費方法如下：  
Course fee MUST be paid within two days from acceptance. Payment can be made by:
  - a. 信用卡 - 透過教練系統以信用卡支付  
**Credit Card** – Pay through Online Coach System with a credit card
- 4) 本會教練培訓部將以先到先得方式取錄 32 名學員，有關結果將於 2022 年 4 月 26 日或之前透過電郵及網上教練系統通知所有申請者。  
The HKFA Coach Education Division will select the final 32 candidates. The results of the selection will be **notified through email and Online Coach System** on or before 26<sup>th</sup> April 2022.
- 4) 報名一經接納，費用概不發還。  
Course fee paid is non-refundable upon the completion of application procedures.
- 5) 學員必須出席所有的課堂。  
**Students must attend ALL sessions.**
- 6) 學員必須自備場地課所需之用具：運動服裝、護脛、守門員手套及合適之足球鞋  
**Students should prepare appropriate equipment for practical sessions: sportswear, shin guard, goalkeeper gloves and soccer cleats)**
- 7) 參加者必需自行購買意外保險。  
All participants must arrange their own personal accident insurance.
- 8) 主辦機構保留修改章程的權利，參加者不得異議。  
The organizer reserves the right of making any amendment in the course and the decision should be final.

\* 完 End \*